

M. Demis Roussos, Mme Majida El Roumi, Mr. Andrea Boccelli and Mr. Fisher (German Foreign Affairs Minister) among others.
M. Andrea Boccelli, M. Fisher (ministre allemand des Affaires Étrangères) et bien d'autres encore.

(Théâtre Monnot)

Employee of the year

Elected employee of the year for the quality of his service, George Khatib is outstandingly popular among Sydney's regulars. His dynamism, good spirits and initiative made him the most solicited waiter of the year. In addition to management recognition, George Khatib received a prize consisting of airplane tickets and a 5 day stay for two in Paris, all expenses paid.



L'employé de l'année

Élu employé de l'année pour la qualité de ses services, Georges Khatib jouit d'une grande popularité auprès des habitués du Sydney's. Son dynamisme, sa bonne humeur et son esprit d'initiative en ont fait le serveur le plus demandé de l'année. En plus des félicitations de la direction, Georges Khatib a reçu en guise d'appréciation un séjour de 5 jours avec billets d'avion pour deux personnes à Paris, tous frais compris.

Inter-News

A chambermaid hands over forty thousand American dollars she had found in a client's room to the hotel management, knowing that the guest had already checked out.

A laundry employee does the same with five thousand American dollars discovered in the inside pocket of another client's jacket.

A client and his family had booked in Au Premier's La Bibliothèque for a private Christmas dinner. Le Vendôme Inter-Continental Beirut took particular care of decorating the room for the occasion. Every little detail was looked into, from the traditional turkey to the Christmas tree under which the client and his guests placed their gifts.

Regular clients of Au Premier ask to be served and prepared by the chef, based on the fresh produce of the day, the game birds they hunted themselves.

Pro-active valet parking

In its continuous effort to provide its clients with quality and thoughtful service, Le Vendôme Inter-Continental Beirut has introduced a new idea: pro-active valet parking. No more waiting for your car at the hotel's entrance, simply give your parking coupon to your waiter and you'll have your car waiting there for you.



Valet parking pro-actif

Soucieux d'assurer à ses invités le meilleur service en ville, Le Vendôme Inter-Continental Beirut lance l'idée du valet parking pro-actif. Plus besoin d'attendre votre voiture à la sortie de l'hôtel, il vous suffit de donner votre coupon de parking à votre serveur et c'est votre voiture qui vous y attendra.

Une femme de chambre remet à la direction la somme de quarante mille dollars américains qu'elle a trouvée dans la chambre d'un client qui avait déjà réglé sa note.

Un employé de la blanchisserie restitue à la direction une liasse de cinq mille dollars américains qu'il a découvert dans la poche intérieure de la veste d'un client.

Un client et sa famille réservent la Bibliothèque du restaurant Au premier, pour un réveillon de Noël privé. Le Vendôme se charge de leur décorer la salle pour l'occasion. Aucun détail n'est laissé au hasard, de la dinde traditionnelle à l'arbre de Noël personnalisé au pied duquel les invités viennent déposer leurs cadeaux.

Des clients réguliers demandent que leur soit préparé par le chef et servi dans le Restaurant Au Premier le gibier qu'ils ont eux-mêmes chassé.



LE VENDÔME
INTER-CONTINENTAL
BEIRUT

Ain Mreysseh, Beirut, Lebanon, P.O.Box: 135518 Tel: 961.1.369280-365 553- 961.3.212 791/2/3 Fax:961.1.360169 e-mail:Beirut@interconti.com